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S/BR .0002.6.2012           

Protokół Nr  XXII/12 
z XXII sesji Rady Miejskiej w Rynie 

z dnia 29 sierpnia 2012 roku 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 
w godz.15:00 do 16: 35. 

W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
-     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
-     Mieszkańcy Miasta i Gminy 
 
Porządek obrad: 
 
                                  Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5.Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
6. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości w obrębie wsi 
    Szymonka.                                                                                                                         
9. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 42/2 w obrębie wsi Tros.                                                                                                                                      
                                                                                                                                                
10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości gruntowej nr 424/4 
      w Sterławkach Wielkich.                                                                                                   
11. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieodpłatnego od Agencji nieruchomości Rolnych 
      Nieruchomości w obrębie Szymonka gm. Ryn.                                                                
12. Podjęcie uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania 
      wieczystego w prawo własności nieruchomości.                                                              
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do statutu Mazurskiego Związku  
      Międzygminnego Gospodarka Odpadami z siedzibą w Giżycku.                                     
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 
      Giżycko.                                                                                                                            
15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie i Miastu Bisztynek.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn 
      na lata 2012-2019.                                                                                                            
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2012r.                                    
18. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego 
      Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Rynie.                                                             
19. Przygotowanie placówek oświatowo-wychowawczych do  nowego roku szkolnego.       
20. Sprawy rożne.    
21. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia XXII Sesji Rady Miejskiej w Rynie  dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. 
Górski. Stwierdził prawomocność obrad. Na 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 
Nieobecny:  Pan J. Guz , Pan P. Mikosza. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.2  Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pan J. Kapiński – Burmistrz MiG – wniósł o zdjęcie z porządku obrad punktu: 
 „ 12. Podjęcie uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania       
         wieczystego w prawo własności nieruchomości „.                                                           
 
Rada jednogłośnie, w obecności 13 radnych,  przyjęła porządek obrad z zaproponowaną zmianą. 
 
Ad.3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokółu nie zgłoszono. 
Protokół  został przyjęty przez Radę  9 głosami - za , przy 4 głosach wstrzymujących się. 
 
 
Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w   
         okresie   między sesjami. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan M. Górski – odczytał treść pisma  Burmistrza MiG Ryn z dnia 
18.07.2012r. skierowanego do Pani B. Denko – sołtysa wsi Szymonka – w sprawie dotyczącej działki 
o nr 98/13 położonej w Szymonce. 
Pismo – stanowi załącznik 1a do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między   
         sesjami. Sprawozdanie - stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że : 
1/ w związku z przeciąganiem się prac przy budowie „ Ekomariny” wystosowane zostało w tej sprawie   
    pismo do wykonawcy inwestycji 
2/ przetarg na dowóz dzieci, w formie biletów miesięcznych, wygrał PKS 
3/ odbyło się kilka spotkań Mazurskiego Związku Międzygminnego-Gospodarka Odpadami w związku  
    ze zmianą ustawy śmieciowej 
4/ uczestniczył w  obchodach 675 rocznicy nadania praw miejskich miastu Reszel  
5/ Gmina Ryn zajęła III miejsce w rankingu Rzeczypospolitej w dziedzinie wykorzystania funduszy  
    unijnych na jednego mieszkańca 
6/ w ramach programu operacyjnego „ Ryby ” złożony został wniosek na budowę pomostów nad  
   Jez. Ołów i  modernizację budynku po byłej stacji energetycznej; wniosek został zakwalifikowany do  
   dofinansowania 
7/ wniosek o dofinansowanie II etapu budowy Ryńskiego Centrum Żeglarstwa po ocenie formalnej    
    uzyskał pozytywna ocenę 
8/ odbyły się Dni Rynu 
9/ odbyło się walne zebranie Mazurskiego Związku Międzygminnego-Gospodarka Odpadami  
    poświęcone zmianom statutu związku;  szefowie gmin wchodzących w skład związku  
   postanowili, że zadania wynikające z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie będą    
   realizowane przez związek 
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10/ odbyło się walne zebranie Fundacji Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich poświęcone zmianom  
      Kadrowym 
11// odbył się I Mazurski Festiwal Filmowy w Rynie 
12/  odbyły się dwudniowe pokazy narciarstwa wodnego nad Jez. Ryńskim 
13/  odbyła się wizyta zespołu oceniającego ( składającego się z przedstawicieli  Reszla, Biskupca  
        i Lidzbarka Warmińskiego)  w związku z ubieganiem się miasta Ryn  o członkostwo w     
      Międzynarodowym Stowarzyszeniu Cittaslow 
14/ w Szymonce odbędzie się modernizacja drogi gminnej 
 
Ad.6  Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
przedstawił wniosek komisji z 22.08.2012r.  -  :  
„ o dokonanie kompleksowej naprawy dachu na sali gimnastycznej w związku z zagrożeniem 
bezpieczeństwa dzieci i młodzieży”. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 
Rada jednogłośnie, w obecności 13 radnych, przyjęła wniosek zgłoszony przez komisję. 
 
Pan A. Jarmołowicz stwierdził, że w informacji o przygotowaniu szkoły do nowego roku szkolnego jest 
zapis o przeglądach BHP, jak to się ma do wniosku o naprawę dachu na sali. 
 
 
Ad.7  Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że wszystkie obiekty szkolne są w zarządzie 
ZEAPOW, który tak naprawdę nie wykonywał zadań określonych w jego statucie. Remonty 
wykonywali dyrektorzy szkół, chociaż nie powinni, bo te zadania powinien realizować ZEAPOW. 
Nawiązując do dachu sali gimnastycznej stwierdził, że od początku były z nim problemy i na pewno 
będzie konieczna jego naprawa tylko, jak na razie nie wiadomo , jaki będzie koszt tej naprawy. 
 
 
Ad.8 . Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości w obrębie wsi 
          Szymonka.                                                                                                                         
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że projekt dotyczy przeznaczenia do  sprzedaży 
nieruchomości niezabudowanych, położonych w obrębie wsi Szymonka: 
-  nr 99/3 o pow. 0,2793ha, 
-  nr 99/4 o pow. 0,2368ha, 
-  nr 99/5 o pow. 0,2946ha, 
z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkalno-usługową, w trybie przetargowym.                         
 
Pan S. Kożuszko –  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży nieruchomości w obrębie wsi Szymonka.                                                                                                                         
 
Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXII/177/12 stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokółu. 
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Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 42/2 w obrębie wsi 
Tros.                                                                                                                                      

                                                                                                                                                
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że projekt dotyczy przeznaczenia do sprzedaży, w 
trybie przetargowym działki  nr 42/2 o pow. 0,1040ha, położonej w obrębie wsi Tros gm. Ryn. 
 
Pan S. Kożuszko –  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży działki nr 42/2 w obrębie wsi Tros.                                                                                                                                      
 
Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXII/178/12 stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości gruntowej nr 424/4 
           w Sterławkach Wielkich.                                                                                                   
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że projekt dotyczy wyrażenia zgody na  zbycie na 
rzecz wspólnoty mieszkaniowej (właścicieli lokali w Sterławkach Wielkich – w budynku nr 14) 
nieruchomości przyległej oznaczonej nr 424/4 niezbędnej do poprawienia warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej oznaczonej nr 424/3. 
 
Pan S. Kożuszko –  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia zbycia 
nieruchomości gruntowej nr 424/4 w Sterławkach Wielkich.                                                                                                   
 
Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXII/179/12 stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieodpłatnego od Agencji nieruchomości Rolnych 
            Nieruchomości w obrębie Szymonka gm. Ryn.                                                                
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przedstawił  projekt uchwały dotyczący  nieodpłatnego nabycia od 
Agencji Nieruchomości Rolnych na własność Gminy Ryn nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu 
Własności Rolnej Skarbu Państwa, położonej w obrębie Szymonka gm. Ryn o nr 443 o pow. 
0,6815ha, na cele związane z inwestycjami infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu zadań 
własnych gminy- droga.  
 
Pan S. Kożuszko –  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia nieodpłatnego 
od Agencji nieruchomości Rolnych Nieruchomości w obrębie Szymonka gm. Ryn.                                                                
Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXII/180/12 stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokółu. 
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Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania 
           wieczystego w prawo własności nieruchomości – projekt uchwały zdjęty z porządku  
          obrad.                                                          
 
 
Ad.13  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do statutu Mazurskiego Związku  
           Międzygminnego Gospodarka Odpadami z siedzibą w Giżycku.                                     
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko –  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian do 
statutu Mazurskiego Związku Międzygminnego Gospodarka Odpadami z siedzibą w Giżycku.                                     
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 13 
radnych. 
 
Uchwała Nr XXII/181/12 stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.14  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 
           Giżycko.                                                                                                                            
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia z Powiatem Giżycko na wykonanie remontu dróg powiatowych na terenie 
Gminy Ryn : -  Rybical – Skorupki droga Nr 1787 N na odcinku od km 1+835 do km 2+585, długości 
0,750 km. Udział finansowy Gminy Ryn nie może przekroczyć  30 % wartości inwestycji; udział 
Powiatu Giżyckiego wyniesie 40%; Nadleśnictwa Giżycko 30%. 
 
Pan S. Kożuszko –  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia z Powiatem  Giżycko.                                                                                                                            
 
Rada podjęła uchwałę większością głosów ( za - podjęciem opowiedziało się 12 radnych; przeciw – 
nie było; 1 radny – wstrzymał się od głosu). 
Uchwała Nr XXII/182/12 stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.15  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie i Miastu Bisztynek.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały dotyczący udzielenia Bisztynkowi 
pomocy w wysokości 20 000 zł, w związku z nawałnicą i gradobiciem, które przeszły w dniu 4 lipca br. 
nad tą miejscowością. 
 
Pan S. Kożuszko –  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie i Miastu Bisztynek. 
 



6 

 

Rada podjęła uchwałę większością głosów ( za - podjęciem opowiedziało się 12 radnych; przeciw – 
nie było; 1 radny – wstrzymał się od głosu). 
Uchwała Nr XXII/183/12 stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.16  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn 
           na lata 2012-2019.                                                                                                            
 
Projekt uchwały przestawiła Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy. 
 
Pan S. Kożuszko –  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata 2012-2019.                                                                                                            
 
Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXII/184/12 stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.17  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2012r.                                    
 
Projekt uchwały przestawiła Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy. 
 
Pan S. Kożuszko –  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy 
Ryn na 2012r.                                    
 
Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXII/185/12 stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.18  Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego 
           Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Rynie.                                                             
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Stwierdził, że likwidacja ZEAPOW 
wynika z tego, że pozostała już tylko jedna placówka oświatowa tj. Zespół Szkolno-Przedszkolny. 
Dodał, że pracownicy, którzy na dzisiaj pracują w ZEAPOW otrzymają propozycję pracy. Z tym, że na 
pewno nie w takim wymiarze czasu, jaki mają i nie z takimi wynagrodzeniami, nie z takimi dodatkami 
funkcyjnymi. Czy będą chcieli podjąć zaproponowaną pracę, to będzie już zależało od nich. 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – zaproponował nowy zapis  § 2 projektu w brzmieniu : 
„ Minie, należności i zobowiązania likwidowanej jednostki przejmie Gmina Ryn” -( zamiast: Urząd 
Miasta i Gminy Ryn). 
 
Pan M. Kowal zapytał, kto będzie zajmował się sprawami związanymi z dowozem dzieci. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że gmina. Dodał, że w dniu jutrzejszym powoła 
pełnomocnika, który będzie się zajmował tymi sprawami. 
 
Pani A. Jucewicz – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, po zapewnieniu Pana Burmistrza, że pracownikom 
zostanie zaproponowana praca, bo to jest bardzo ważne. 
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Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu 
Ekonomiczno – Administracyjnego Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Rynie.                                                             
 
Rada podjęła uchwałę większością głosów ( za - podjęciem opowiedziało się 12 radnych; przeciw – 
nie było; 1 radny – wstrzymał się od głosu). 
Uchwała Nr XXII/186/12 stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – złożył podziękowanie Pani L. Podskalnej - Dyrektorowi ZEAPOW, 
która z dniem 31 sierpnia br. kończy pracę na tym stanowisku, za wkład pracy oraz poniesiony trud. 
 
 
Ad.19  Przygotowanie placówek oświatowo-wychowawczych do  nowego roku szkolnego.       
           Informacja stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokółu. 
 
Pan K. Jarosz zapytał, czy został przeprowadzony przegląd sali gimnastycznej pod względem BHP. 
 
Pani L. Podskalna – Dyrektor ZEAPOW – odparła, że przegląd odbył się w grudniu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – stwierdził, że nie ma takiego pojęcia, jak „ przegląd BHP ”. 
Przeglądami obiektów zajmują się odpowiednie służby takie, jak nadzór budowlany, sanepid, straż 
pożarna.  
Podkreślił, że w sprawie przeciekającego dachu należy sporządzić ekspertyzę. 
 
Pan K. Jarosz zapytał, czy opiekunki do przewozu dzieci będą zatrudniane przez przewoźnika/ 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – stwierdził, że tak. 
 
Pani A. Jucewicz – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – poinformowała, że komisja na 
posiedzeniu wysłuchała informacji o przygotowaniu placówek oświatowo-wychowawczych do  
nowego roku szkolnego. Obecni na posiedzeniu dyrektorzy stwierdzili, że placówki są  przygotowane. 
 
Pani T. Jankowska – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – stwierdziła, że jako dyrektor przed 
rozpoczęciem każdego roku szkolnego jest zobligowana do dokonania przeglądu. Nie mogłaby 
rozpocząć roku szkolnego, gdyby nie miała protokołu przeglądu.  
Dodała, że chciałaby wiedzieć, czy sala gimnastyczna nadaje się do użytkowania. Bo, w sytuacji 
kiedy pada deszcz stoi tam woda. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – stwierdził, że decyzję o użytkowaniu jakiegokolwiek obiektu 
wydaje powiatowy nadzór budowlany. 
Odnosząc się do placówek oświatowych podkreślił, że rok szkolny 2011/2012 placówki te  
zrealizowały właściwie. W związku z tym podziękował wszystkim pracownikom szkoły, pracownikom 
ZEAPOW. 
W sprawie dowożenia poinformował, że podpisana została umowa z przewoźnikiem na  dowóz dzieci 
na podstawie biletów miesięcznych. Przewoźnik  zapewni ponadto opiekę  nad dziećmi w trakcie 
przewozu. Burmistrz poinformował, że do końca tygodnia zostanie zakończone utwardzanie placu 
przy szkole. 
 
Ad.20  Sprawy rożne. 
 
Pani E. Modzelewska – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rynie – 
zwróciła się z prośbą o zorganizowanie dowozu w taki sposób, aby jak największa liczba dzieci 
dojeżdżających mogła skorzystać z obiadów wydawanych przez stołówkę szkolną. 
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Ad.21  Zamknięcie posiedzenia. 
                                                                                          
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXII sesji Wiceprzewodniczący Rady zamknął 
posiedzenie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                                    Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Mirosław Górski 
 

 
 

 

 


